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Toezeggingen/ vragen commissie grondgebied 9 februari 2015 
 

 

Mededelingen 

 Wethouder C. van de Pol doet een mededeling over een uitspraak in hoger beroep van 

het Gerechtshof Amsterdam inzake de provincie en Distriport. Ze geeft ook aan dat 

een rapport Bedrijventerreinen is gepubliceerd. 

 Reactie: De uitspraak, de brief van het college aan de GS en het rapport  zijn  

toegezonden. Persbericht volgt. 

 

 Wethouder K. Knijn vermeldt problemen bij de oversteek bij Obdam met de 

provinciale weg. Er volgt een schriftelijke toelichting op de ontstane situatie met een 

mogelijk 

 Reactie: De informatie is toegezonden. 

 

 

Voorontwerp Hensbroek ʹ Wogmeer 80a 

De fracties W-K, PvdA, GBK en OK(é) nemen het voorontwerp voor kennisgeving aan. 

De fracties CDA en VVD zullen eind volgende week hun reactie op deze mogelijke 

ontwikkeling geven. 

 

 

Rondvraag 

 De vraag van de heer P. Bakker naar de stand van zaken inzake de plaatsing van de 

UMTSmast in Hensbroek wordt schriftelijk beantwoord. 

 Reactie: Op 19 februari 2015 vindt een gesprek plaats met Koos Knijn over de 

plaatsing van zendinstallaties in onze gemeente. Om dit gesprek is gevraagd door 

Monet (het samenwerkingsverband van zendoperators). De KPN is daarbij ook 

aanwezig. De plaatsing  van de zendmast in Hensbroek komt dan ook aan de 

orde. Wordt vervolgd. 

 

 De heer B.Tessel vraagt naar de 2 eventuele nagekomen Grexwetzaken. Deze worden 

binnenkort in het college behandeld. De raad wordt over de uitkomst geïnformeerd. 

 Reactie: Deze informatie is toegezonden. 

 

 

Voorontwerp bestemmingsplan algemeen 

De heer F. Schuitemaker vraagt of het mogelijk is een checklist bij de voorontwerp 

bestemmingsplannen op te nemen. In dit overzicht wordt per onderdeel aangegeven of 

het past binnen het bestaande beleid of dat er aandachtspunten zijn etc. De wethouder 

zegt toe deze mogelijkheid na te gaan. 

 Reactie: Is in onderzoek. 

 

Krediet Langereis 

De wethouder zegt toe bij de verdere planontwikkeling nogmaals te kijken naar de 

architectonische invulling van deze unieke locatie en naar de parkeervoorzieningen. 

 Reactie: Wordt in de procedure meegenomen. 


